

ARKITEKTURSEKTIONENS

Styrelseråd

13-11-2024

Plats: Lilla amöban

Närvarande:

Klara, Esmeralda, Melina, Lisa Sonny, Atle,

Mötet öppnas:

12.16

Fika: det kända bageriet 7 eleven, den här gången brookie

Runda:

Esmeralda: Blev påkörd av en bil, inte så kul spricka i höften

Melina: Går igenom kontaktlista över förtroendevalda

Ska på ordföranderåd

Doktorandsektionen ska flytta ut från TC

Klara: de borde inte flytta

Lisa: har bokfört lite grann, har inte kommit in på banken än, men kommer komma in ikväll.

Kommer in på mailen. Ska hålla workshop om internrepresentation.

Sonny: Blev lite kaos med maten på SM. Nästan alla är fotade nu, till och med Felicia.

FOGA- medlemmarna ska fotas. Ska skriva i slack om folks bilder.

Internationella nämnden borde byta namn för de får inte använda KTH i sitt namn.

Atle: Har hjälpt Sonny fotografera. Har pratat med Carmen om cafévagnen i amöban. Har bokat lokaler. Pernilla har tappat bort sin nyckel, hur mycket ska hon faktureras.

Klara: Har mailat massa människor, försökt kontakta samhällsbyggnad och samboendekontraktet. Festeriet kan inte boka lokalen längre etc. Kommer nya overaller som är hos transportören pg. av black Friday och julhandel. Har pratat om MEGA-råd och Studeinflytanderåd.

SM1:

Atle: Powerpointen hade inte alla dokumenten som behövdes. Vi ska aldrig säga till någon i egenskap av styrelsen att inte söka. Vi ska inte säga sådana saker i egenskap av styrelsen.

SM2: 29 Januari, bakar A123

Vad vill vi göra framöver:

Mottagningsansvariga och ev. A-grupp

Vi måste kanske ha ett möte om mottagningen, nästa möte dediceras till det.

Styrelsekväll hos Atle nästa vecka: gå igenom driven och kolla på verksamhetsplan.

Melina: Alla borde gå igenom driven innan

Ska vi beställa mat? Toppklass sushi dumplings

Sweater? Esmeralda fixar

Sonny: Vi borde köpa in en kamera till sektionen, ska kunna filma med den.

Budgeten, mottagningen borde få gå med förlust

Klara: kassaskåp till sektionen, som t.ex. LAS har access till.

Atle har möte om amöban: Vi vill se nya flexibla möbler, lite växter förhoppningsvis, varuautomat, pingisbord.

Arkipelagoboxarna: ska de stå kvar i amöban? Vi behöver kanske inte ha alla på plats hela tiden. Hyllor?

Mötet avslutas kl. 13.13